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Ferdinandy Bence 

2012. szeptember 15. – 2012. október 6. 

Időrendi bontás 

szeptember 15. – Alakuló Küldöttgyűlés 

szeptember 17. – Választmány 

szeptember 19. – Dékáni Tanács, Kari Tanács, EHÖK Küldöttgyűlés 

szeptember 20. – Választmány, EHÖK Elnökségi 

szeptember 21. – TTK HÖK Összetartás 

szeptember 24. – Szenátus, Választmány 

szeptember 25. – Földrajzos egyeztetés 

szeptember 26. – EHÖK Elnökségi 

szeptember 27. – Gólyabál megbeszélés, 5vös5km, tisztségviselői értekezlet, ’SKÜ 

szeptember 28. – Nyílt Nap 

október 1. – Alapítvány FB ülés, Választmány 

október 3. – EHÖK Elnökségi 

október 5. – DOSZ Delegált delegáló ülés 

Ezeken kívül még számtalan kisebb-nagyobb megbeszélésen vettem részt. 



Beszámoló: 

A Küldöttgyűlés óta lényegében lezajlott az átadás-átvétel Dukán András Ferenc és köztem. A konkrét 

tárgyak és papírok közül már csak a pecsételési jogkörök papírmunkájának elintézése van hátra, a 

folyamatokat és feladatokat pedig sikeresen átvettem. Az átadás-átvétel jelentős mennyiségű 

papírmunkával járt, így elég sokáig tartott az összes kötelező értesítést megküldenünk. 

Az elmúlt időszakot főleg egyes folyamatok újraszervezésével, a napi rutin kialakításával töltöttem. A 

teljesség igénye nélkül ilyen, hogy a továbbiakban a teremfoglalást a gazdasági elnökhelyettes intézi 

és kéthetente tisztségviselői értekezlet keretében vitatunk meg néhány fontosabb kérdést. Úgy 

gondolom a legutóbbi ilyen értekezlet nagyon hasznos volt, remélem, hogy a továbbiakban is ilyen 

lelkesen fogják látogatni a tisztségviselők.  

A szoctám időszak véleményem szerint a lehetőségekhez képest nagyon gördülékenyen zajlott, úgy 

gondolom, hogy a Választmány jó döntést hozott a KÖB elnökének megválasztásával. 

Zajlott az élet az Egyetemi HÖK háza táján is, újraválasztotta az EHÖK Küldöttgyűlése Kalina Gergelyt, 

mint az EHÖK elnökét, delegáltunk egy tagot az EHÖK Ellenőrző Bizottságába Hermán Dániel 

személyében, illetve a kari delegáltak Nemes László személyében megválasztották az ETLE delegáltját 

a Doktoranduszhallgatók Országos Szövetségének megalapításában való részvételre. 

Tartottunk egy Alapítvány Felügyelő Bizottság ülést is, ahol a szokásjognak megfelelően 

megválasztottunk engem a Felügyelő Bizottság elnökének. 

 

Köszönöm, hogy olvastátok a beszámolómat! 

 

Budapest 
2012. október 6. 


